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Rakoniewice 26.07.2022r. 

Dotyczy: Postępowania o zamówienie publiczne w trybie podstawowym bez negocjacji pn. 

„Dostawa sprzętu komputerowego w ramach projektu: Wsparcie dzieci z rodzin 

pegeerowskich w rozwoju cyfrowym - Granty PPGR”, znak sprawy GG.271.9.2022.TS 

W dniu 22.07.2022 r. do Zamawiającego wpłynęły zapytania dotyczące w/w zamówienia  

Poniżej zamieszczamy pytania i odpowiedzi  

 

Pytanie 1  

W nawiązaniu do ogłoszonego przez Państwa ww. postępowania, którego przedmiotem jest 

dostawa sprzętu komputerowego, zwracamy się do Państwa z uprzejmą prośbą o udzielenie 

odpowiedzi na poniżej zadane pytanie dotyczące oprogramowania: komputery przenośne 259 

szt. Pytanie 1 W związku z faktem, że przedmiot zamówienia przeznaczony jest dla 

użytkownika działającego w obszarze edukacyjnym, zwracamy się z pytaniem, czy 

Zamawiający zaakceptuje w zamawianych komputerach system operacyjny Windows 11 Pro 

Education dostarczany w ramach programu STF („Shape The Future”), który jest optymalny 

kosztowo? Firma Microsoft udostępniła dokument uprawniający tzw. „LOE” dla 

Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji (15568B), w którym informuje, że przyznany został 

wyjątek na wykorzystanie przez Gminy w ramach programu społecznego urządzeń, które 

umożliwią uczniom zdalne uczenie oraz użytek osobisty. Ponadto firma Microsoft udostępnia 

adres email na który można kierować zapytanie w sprawie możliwości wykorzystania licencji 

edukacyjnych w projekcie "Granty PPGR": edukacja@microsoft.com. 
 

Odpowiedź: 

Zamawiający nie wyraża zgody. Przedmiot zamówienia nie jest przeznaczony dla użytkowników 

działających w obszarze edukacyjnym. Zamawiającym i Płatnikiem jest Gmina Rakoniewice – sprzęt 

wraz z oprogramowaniem nie trafia do jednostek edukacyjnych typu przedszkola, szkoły podstawowe, 

zawodowe oraz średnie. Wobec powyższego Zamawiający nie zaakceptuje licencji na system 

operacyjny Windows 10/11 Pro Education dostarczany w ramach programu STF („Shape The 

Future”). Zamawiający nie może zagwarantować spełnienia warunków dla licencji edukacyjnych 

przez cały okres użytkowania sprzętu przez Beneficjenta. 

Pytanie 2 

Zwracamy się z prośbą by Zamawiający dopuści laptopa, który posiada graficzny system 

diagnostyczny, do którego dostęp realizowany jest poprzez zewnętrzną pamięć flash np. USB. 

Producent laptopa udostępnia oprogramowanie na swojej oficjalnej stronie pozwalające na stworzenie 

pamięci USB, która jest bootowalna i pozwala na uruchomienie graficznego systemu 

diagnostycznego. Powyższe rozwiązanie nie powoduje pogorszenia wymagań pierwotnie 

postawionych przez Zamawiającego, a nawet zwiększa możliwości diagnostyki poprzez wykonanie 

testu np. testu matrycy, który nie jest standardem. Prosimy o zmianę wg poniższej formuły: 

„System diagnostyczny z graficznym interfejsem użytkownika dostępny z poziomu BIOS lub z 

poziomu menu boot, umożliwiający przetestowanie komponentów komputera. Pełna funkcjonalność 

może być realizowana poprzez pamięć flash, USBpen itp.” 

Odpowiedź: 

Zamawiający nie wyraża zgody.  

Pytanie 3 



Zwracamy się z prośbą by Zamawiający dopuści TPM 2.0 w wersji firmware zintegrowany w 

chipsecie płyty głównej. Rozwiązanie pod względem funkcjonalności jest tożsame z innymi wersjami 

TPM 2.0. Zachowane są wszystkie pozostałe parametry wymagane przez Zamawiającego. 

Odpowiedź: 

Zamawiający wyraża zgodę.  

Pytanie 4 

 

Zwracamy się z prośbą by Zamawiający dopuścił laptopa z jasnością 250 nitów.  

Dopuszczenie takiego rozwiązania nie wpłynie negatywnie na kulturę pracy użytkownika. Jasność300 

nitów powoduje, że wyświetlany obraz jest bardzo jasny przez co użytkownik może odczuwać 

dyskomfort w użytkowaniu urządzenia. Zachowanie specyfikacji w obecnej formie zmniejszy 

konkurencyjność ofert oraz możliwego do zaoferowania sprzętu.  

Odpowiedź: 

 

Zamawiający nie wyraża zgody.  

Pytanie 4 

Zwracamy się z prośbą by Zamawiający dopuścił laptopa z  głośnikami stereo 2x1,5W. 

Dopuszczenie takiego rozwiązania nie wpłynie negatywnie na kulturę pracy użytkownika.  

Zachowanie specyfikacji w obecnej formie drastycznie zmniejszy konkurencyjność ofert oraz 

możliwego do zaoferowania sprzętu. 

Odpowiedź: 

 

Zamawiający nie wyraża zgody.  

 

 

 

 

 

Burmistrz Rakoniewic 
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